
Zápis č. 3 ze schůze VV OSH 

konané dne 12. 7. 2023 v kanceláři OSH ve Svitavách 

 

Přítomní: dle prezenční listiny, která je součástí tohoto zápisu 

Program: 

1. Schválení programu jednání, ustanovení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Kontrol plnění úkolů z minulého jednání 

3. Informace z vyšších orgánů SH ČMS a jiných úřadů 

4. Zhodnocení okresních kol Plamen a PS 

5. Průběžné hodnocení soutěží a lig 

6. Nominace členů VV na výročí sborů 

7. Schválení vyznamenání 

8. Diskuse, různé 

9. Závěr 

Vlastní jednání: 

1. Program jednání byl schválen, zápis provede H. Flídrová, ověřovateli zápisu byli 

zvoleni P. Uher a J. Bílek. 

2. Z minulého jednání ohledně sportovního areálu dochází k pozastavení jednání s městem 

Svitavy. Projektanti chtějí za polovinu projektu částku 250 000 Kč plus DPH. Současně 

se však ukázala možnost vybudovat areál ve Vítějevsi, společně s obcí. Dle starostu by 

to byla příznivější cesta a rovněž je tam ovál. 

3. 20. 1. 2024 bude pořadatelem plesu SH ČMS Pardubický kraj, společně s  SDH Hlinsko 

v Čechách. Dále od Pardubického kraje OSH SY obdrželo na účet 500.000 Kč na nákup 

nového služebního vozu. Další peníze přidá KSH Pak. Pořadatelem superpoháru 

hejtmana PK, konaného 21. 10. 2023, bude OSH Svitavy společně s SDH Vítějeves. 

V roce 2024 bude krajské kolo Plamenu v Litomyšli. 

4. Hodnocení soutěže dorostu provedl vedoucí OORM I. Havel. Okresní soutěž Plamenu 

zhodnotil taktéž. Připomínky byly k technické četě a chybějícímu obědu v pátek. 

Okresní kolo PS v Cerekvici nad Loučnou bylo hodnoceno vcelku dobře, až na práci 

rozhodčích. 

5. Za omluveného J. Paulíčka stručně zhodnotil průběh lig P. Uher. 

6. Jediným sborem, který slaví výročí v srpnu 2023 je SDH Sádek. Oslavy proběhnou 

koncem měsíce srpna a se zúčastní se jich starosta OSH, nebo náměstek. 

7. Předložené návrhy na vyznamenání členů SDH byly zkontrolovány a schváleny. 

8. 9. 9. 2023 bude v Pardubicích setkání praporů SDH, pozvánka na tuto akci  bude poslána 

do každého sboru a každý zúčastněný sbor obdrží pamětní stuhu. Tato akce s koná ke 

20. výročí vzniku KSH.  

VV OSH byl zaúkolován navrhnout 5 členů na udělení záslužné medaile KSH Pak. 

Byl podán návrh na koupi nářadí pro technickou četu na soutěžích. 

Vzhledem k nefunkčnosti kontrolní a revizní  rady bude na příštím VV jednáno o podání 

návrhu na Shromáždění představitelů okresu na odvolání J. Dvořáka z funkce 

vedoucího rady. Současně je třeba podat návrhy na obsazení tohoto místa. 



VV konstatoval, že řádné volby proběhnou v roce 2025 a starosta má i v tomto duchu 

hlasovat na shromáždění starostů OSH v Přibyslavi 14.10.2023. 

Vedoucí RHM J. Šimon informoval, že 8. 6. 2024 proběhne v Telči celostátní setkání 

praporů. 

Vedoucí AZH M. Počka zhodnotil zájezd pro ZH. 

Na příštím VV jednotliví členové podají návrhy na příští volební systém. 

Je nutno zkontrolovat plnění rozpočtu za rok 2022. 

9. Starosta poděkoval přítomným za účast a jednání VV OSH ukončil. 

 

 

Zapsala:  Hana Flídrová 

 

Ověřovatelé:  Jiří Bílek   ………………………………….. 

 

   Pavel Uher   ………………………………….. 

 

Starosta OSH:  Jan Soural   ………………………………….. 


